

Fine Filters

Discover how you can get clean water minus the bulky filtration systems thanks to Haustern's filtration faucet.



Water is one of the essential elements in a home, especially the kitchen and with the healthy living trend that seems to be catching on quickly, homeowners today are more careful about their water as well. To ensure that the water that they use is clean, a lot

of families install water filtration systems in their kitchens.

Filter systems can be bulky and take up a lot of space but a filtration faucet on the other hand, takes up no extra space as it is incorpo-

rated into a faucet which you already need to have. Haustern's water filtration faucets come with a fantastic tri-flow function that allows 3 independent water flows. The 3-in-1 swivel spout dispenses hot, cold and purified drinking water, all from a single faucet.

More than just healthy living, Haustern also advocating eco-friendly living as all their stainless steel faucets are made of High Grade-304 which is 100% recyclable and lead-free. The taps fit seamlessly into your kitchen without the need to install an external system so you need not have to worry about the aesthetics of your kitchen.

“水”是家居生活非常重要，尤其是厨房。如今，健康生活的潮流急追赶上，屋主们也非常注重家中的水质。为了确保使用的水源干净，不少的家庭都在厨房安装过滤系统。

水源过滤系统体积大而笨重，占了不少的空间。

滤水水龙头可安装在出水口位置，不占据额外空间。Haustern滤水水龙头具备独立水流功能，提供3种不同的独立水流。该水龙头的三合一功能，可提供热、冷及饮用纯净水。

除了带来健康的家居生活，Haustern也致力提倡环保生活，以高级304不锈钢打造滤水水龙头，100%无铅及可循环再用。该滤水水龙头无需安装外部系统，完美融合厨房设计，无需担心影响美观。

FIAMMA TRADING SDN. BHD.

9-2, Wisma Fiamma, No. 20, Jalan 7A/62A,
Bandar Manjalara, 52200 Kuala Lumpur,
Malaysia.

T +603 6279 8888

F +603 6279 8972

W www.haustern.com